

《单词百科:unforgettable是什么意思?unforgettable怎么发音?unforgettable的解释和用法》

英语单词unforgettable是什么意思?unforgettable怎么读?unforgettable怎么发音?简答网为您整理了unforgettable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



unforgettable怎么读

unforgettable的读音:[, ʌ nf ə ' g e t ə bl]

unforgettable的意思

1、adj.难忘的;铭刻肺腑的;

unforgettable的近义词

1、**deathless** adj.不死的, 不灭的;

- 2、 **exceptional** adj. 优越的;杰出的;例外的;独特的;
- 3、 **extraordinary** adj. 非凡的;非常奇特的;特别的;
- 4、 **haunting** adj. 萦绕心头的;不易忘怀的;无法甩脱的;给人以强烈感受的;
- 5、 **impressive** adj. 令人赞叹的;给人深刻影响的;

unforgettable的反义词

- 1、 **forgettable** adj. 容易被忘的, 可忘记的;

unforgettable的双语例句

- 1、 Every person stood to applaud his unforgettable act of courage.

所有人起立为他不可磨灭的英勇之举鼓掌。

- 2、 If you can spare the money, viewing abundant game afloat a balloon is an unforgettable experience.

如果你能承受乘坐热气球的费用,
从空中大范围观看马拉公园里的景象将是一个难忘的经历.

- 3、 The slender cowpea is a miniature of the unforgettable childhood.

修长的豇豆,是难忘童年的缩影.

- 4、 A bright shooting star, or meteor, is an unforgettable sight.

明亮的流星,或者说陨石, 是番难忘的景象。

- 5、 We shall now show that the change of variable formula for integrals is just as unforgettable.

我们现在来说明积分的换元公式也一样好记.

- 6、 They like to look back on those unforgettable years in the army.

他们喜欢回忆在部队的那些难忘的岁月.

- 7、 He spent so many unforgettable days with them that he was loath to part with them.

他与他们一起度过那么多难忘的日子,他舍不得离开他们.

8、Unforgettable Ou Motuo rests the blue sky still is that deep blue and is limpid.

难忘的欧莫托休的蓝天依然还是那么湛蓝和清澈.

9、The second unforgettable moment came five hours later at the pole vault pit.

第二次令人难忘的时刻发生在五个小时之后的撑杆跳场地上.

10、He raised his hand to stop my words, looked at me with unforgettable reproach.

他举起手来不让我再讲下去,怀着令人难忘的怨气看了我一眼.

11、The trip had been unforgettable experience for both of us.

那趟旅行是我们两人难以忘怀的经历.

12、I like this song because the lyrics are unforgettable.

我喜欢这首歌曲是因为其歌词难以忘怀.

13、First love is unforgettable all ones life.

第一次恋爱是长生难忘的.

14、An uncommonly good actor. An unforgettable good friend. Leslie, I will always remember you!

难得的好演员, 难忘的好朋友张国荣, 我永远怀念您!

15、Ladybug: Bright and vibrant oranges and yellows, inspired by ladybug's wings, create an unforgettable public impression.

瓢虫: 光明和充满活力的柑橘和黄色, 灵感来自瓢虫的翅膀, 创造一个难忘的公众印象.

16、I was rooting for McEnroe then , but that image of Borg proved unforgettable.

虽然当时我是支持McEnroe的, 但是Borg的那张照片却给了我难以磨灭的印象.

17、An unforgettable day, it is worth remembering one day.

难忘的一天, 值得记住的一天.

18、 During the year you worked at Golden Scene, did you have unforgettable memories?

在高先工作一年的期间, 有没有甚麽难忘的经历?

以上是简答网为您整理的unforgettable怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于unforgettable的用法、unforgettable的释义、unforgettable的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/unforgettable>

